
PL-022 
食品级0.4mm物料PU软管

颜色：

透明，带有 PU 覆盖层的螺旋状镀铜钢丝加强
温度：

-40℃ / + 90℃（短时间可耐受 125℃）
技术特性：

聚酯型聚氨酯软管，带有 PU 覆盖层的螺旋状镀铜钢丝加强筋。
内表面光滑，最小壁厚范围从 0.4 至 0.75 毫米。质轻、柔软，耐磨
损、耐矿物油、耐臭氧、耐老化。特别适用于动态的工作环境。不含
卤素，原材料符合 REACH 认证及 RoHS 环保规范。钢丝接地可
排静电，符合 TRB S2153 的排静电标准。
应用：

可抽吸小颗粒、碎料、磨损性粉末。特别适用于木工和陶瓷行业
的粉料输送以及粉尘吸排。根据欧盟 EC 食品接触标准 , 该软管
也可用于输送干性食品。

Colour:
Clear PU with PU coated coppered steel spiral

Temperature range:
-40°C + 90°C

Features:
Ester base PU duct reinforced with PU coated high adhesion steel wire. 

Smooth inside to ensure optimization of flow properties. With a wall 
thickness from 0,4 to 0,75 mm., It is light and flexible. Resistant to 
abrasion, mineral oils, weather conditions, ozone and ageing. Expecially 
suitable for dynamic applications. The PU-coated spiral allows more 
bending sessions than a hose with a not coated steel spiral.Halogen free 
and with row materials according to REACH, conform to RoHS 
regulations, can be made antistatic according to TRB S 2153 by ground-
ing the spiral.

Applications:
Suction of pellets, granulates, abrasive powders and chemicals. In 

ceramic, suction plants, woodworking and plastic Industry. Suction dry 
food according to EC Directives.
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